
Vážený pane bakaláři,

obracím se na Vás s několika podstatnými záležitostmi, které je třeba vyřešit. Na úvod chci sdělit,
že forma tohoto sdělení má pouze dokumentační charakter, tzn. rádi Vám níže uvedené
zopakujeme i osobně.

1. Zaslání požadovaného dokumentu
Naposledy Vám připomínám požadavek na zaslání el. verze dokumentu "Revitalizace regionu
Chudenicka", na němž jsme se dohodli 7.11. - dosavadní komunikace viz níže. Nebudu zde
dlouze rozvíjet pravděpodobné motivace jeho nezaslání. Pokud přejdeme na rovinu odpovědnosti
k chodu obce, je Vaší povinností (přinejmenším morální) jako předchozího starosty, poskytnout
maximální součinnost v dokladování bývalých aktivit vedení obce. Koncepční materiály
zmiňovaného charakteru mezi ně bezpochyby patří.
To, že se uvedený dokument nachází mimo areál úřadu městyse a nebyl obsažen v paměti
předávaného osobního počítače je pochopitelně vedeno v patrnosti (stejně jako samotný fakt, že
jste předal datově prázdný počítač).

2. Požadavek Rejchova komorního sboru (RKS) a chudenických farníků
Na základě požadavku předloženého na středečním zasedání zastupitelstva městyse Chudenice
v záležitosti přístupu členů RKS do budovy bývalé ZŠ a chudenických farníků do zámecké kaple,
žádáme tímto o zaslání pravidel režimu návštěv v daných objektech (tj. frekvence návštěv s
konkrétními časy a kontaktními osobami).

3. Pravidla konzultací s vedením obce
Stanovisko vedení obce k uskutečňování jakýchkoliv informativních nebo konzultativních setkání
s Vámi či zbylými zastupiteli kandidátky STAN, je následující: všechna setkání iniciovaná z Vaší
strany budou předem ohlášena a budou nadále probíhat za přítomnosti místostarostů či jiných
zastupitelů naší kandidátky.
Tento postoj se pochopitelně neváže k urgentním záležitostem, které je třeba řešit okamžitě, tj.
těch které jsou ve prospěch akutního chodu obce.

4. Pravidla chování v průběhu zasedání zastupitelstva městyse Chudenice
Na základě negativních zkušeností z předešlých dvou absolvovaných zasedání ZM, důrazně
požadujeme, aby se členové kandidátky STAN (včetně Vás samotného) do budoucna vyvarovali
jakýchkoliv nevhodných projevů neslučujících se se statutem veřejné funkce (nevkusné
připomínky či komentáře, mimika, gesta, neverbální formy komunikace aj.).
V případě, že se bude tento způsob chování opakovat, budeme nuceni přistoupit k neplánovaným
opatřením, která jsou v kompetenci majority.

Doufám v brzkou odpověď a předem za ní děkuji.

Zobrazit konverzaciMarcel Bezděk (bezdek.marcel@seznam.cz)
SDĚLENÍ
21. 11. 2014, 12:05:09
Komu: David Klíma
Kopie: dolejs@mestyschudenice.cz, zak@mestyschudenice.cz
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Tento email byl koncipován jako oficiální stanovisko vedení obce, které je totožné s postoji všech
zastupitelů zvolených za kandidátku Sjednocené Chudenicko.

S pozdravem

Mgr. Marcel Bezděk
místostarosta obce

---------- Původní zpráva ----------
Od: David Klíma <klima.david@tiscali.cz>
Komu: Marcel Bezděk <bezdek.marcel@seznam.cz>
Datum: 11. 11. 2014 23:08:19
Předmět: Re: Prosba o zaslání slíbeného dokumentu

Dne 11.11.2014 v 18:59 Marcel Bezděk napsal(a):

---------- Původní zpráva ----------
Od: Marcel Bezděk <bezdek.marcel@seznam.cz>
Komu: klima.david@tiscali.cz
Datum: 7. 11. 2014 16:03:19
Předmět: Prosba o zaslání

Vážený pane bakaláři,

na základě dnešní dohody prosím o zaslání slibované elektronické verze koncepčního
dokumentu "Rozvoj regionu Chudenicka".
V případě, že disponujete dalšími dokumenty podobného charakteru, které by byly ku
prospěchu vedení obce, zašlete mi je prosím též.

Děkuji a jsem s pozdravem

Marcel Bezděk
Vážený pane kolego.

Děkuji Vám za připomenutí. Dostal jsem se k PC po mnoha dnech a řeším nahromaděné
neodkladné záležitosti. Myslím na to a ihned, jakmile dokument najdu, obratem jej zašlu.

S pozdravem,

David Klíma
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